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Kérdés

„Mi történt a Romániából importált étolaj vizsgálata ügyében?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

November elején egy rovarölő szer maradványát mutatták ki a Romániából importált
napraforgó étolajban Magyarországon .
A Fogyasztóvédelmi Főfelügyelőség illetékese újabb laborvizsgálatot ígért, éskijelentette : ha
az egészségügyi határértéket meghaladná a mérgező anyag mennyisége a behozott étolajban,
azonnal kivonják azt a forgalomból .

Kérdezem Miniszter Úrtól :

Mi történt az azóta eltelt időben a Romániából importált étolaj vizsgálata ügyében?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . november 19 .
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Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

